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1. Frå Hallstein O. Leiren

Forslag/saker til årsmøtet. Mitt forslag til sak på årsmøtet er den totale reguleringa av våre 

vassdrag. Dette gjer stor skade i våre fjordar og vassdrag. Mykje av lakse- og aurestammene er 

utrydda på grunn av dette. Helsing Hallstein O. Leiren 

Styret si innstilling: Me innarbeider dette som punkt i arbeidsprogrammet. 

2. Frå Bjarne Hellesøe

Naturvernforbundet er opptat av og bekymret over nedbygging av natur og flytrafikken sine store 
utslipp. I denne forbindelse har en prøvd å fremme forskjellige løsninger som høyhas�ghetstog 
(lyntog) og el-fly. Disse løsningene er imidler�d ikke �lstrekkelige og derfor foreslås utredning som 
også inneholder maglev. 

Tysk maglev svever noen cm over banen og har følgende fordeler i forhold �l lyntog som baserer seg 
på konvensjonell teknikk (lyntog):  

Banen setes opp som et elementsystem som gir betydelig mindre bygge�d, lavere byggekostnader, 
mindre bruk av betong og muligheter for et mer fleksibelt trasévalg. Fordi systemet setes opp flere 
meter over bakkenivå gir det ikke barriereeffekt og mennesker og dyr kan frit passere under banen. 
En får heller ikke slitasje på banen fra toget. Vedlikeholdskostnadene blir dermed en brøkdel, det blir 
mindre bruk av energi, lavere dri�skostnader, høyere toppfart, bedre akselerasjon, mulighet for flere 
stopp, mindre støy, bedre dri�ssikkerhet og høyere punktlighet. 

Naturvernforbundet Hordaland støter en teknologinøytral utredning av transporteknologier og 
kartlegging av fordeler og ulemper ved de forskjellige løsningene med hensyn på natur, miljø og 
klima. Gods- og persontransport må være med.  

Her er altså et forslag som både er visjonært og er for en løsning, i motsetning �l det vi vanligvis gjør, 
å stort set være mot løsninger. 

Styret si innstilling: Forslaget vert oversendt Klima og transportgruppa. 

3. Frå Bjarne Hellesøe

Forslaget gjeld «Natur og miljø», Naturvernforbundet sentralt sit medlemsblad: 

Dete magasinet må være åpent for leserinnlegg fra medlemmer. Nå er det al�or lukket. 

Styret si innstilling: Innspelet vert teke opp i Naturvernforbundet sitt landsstyre. 


